

Joachim Rührenbeck calls in Beijing Joachim Rührenbeck callt in Peking Strawberry Feng

As Chinese Dancers going to abroad to join the 56th Australia Square Dance in Adelaide in April, 2015 and join the 60th EAASDC in Gelsenkirchen, Germany in Sept., 2015, more people get knowledge about square dance states in China especially in Beijing. There are more than 10 square dance clubs consisting of about 300 dancers in Beijing and 4 clubs under China International Square Dance Alliance. So more friends from different countries in the world come to China not only for traveling but also ask for square dance with local people. Such as 52 people from Australia joined dance with local people in Beijing for a half day during their travel in China last year.

Joachim Rührenbeck who is one of the famous callers was the first caller from Germany came to Beijing to dance with us. During his business trip in Shanghai, China, he spent a weekend to dance with us in the period of 26/28 May, 2016. The China International Square Dance Alliance (CISDA) organized three dance parties including M/P, A1/A2 and the dancers were from different clubs in the city. Except dance parties, Joachim

Als chinesische Tänzer zum 56. Australia Square Dance nach Adelaide im April 2015 und zur 60. Jahr Feier der EAASDC im September 2015 nach Gelsenkirchen in Deutschland reisten, erfuhren andere Tänzer, dass es auch in China und vor allem in Peking Squaredance gibt. Es gibt mehr als 10 Squaredanceclubs in Peking, bestehend aus etwa 300 Tänzern und 4 Clubs in der China International Squaredance Alliance. Es kommen immer mehr Freunde aus den verschiedensten Ländern der Welt nach China, und das nicht nur für eine Urlaubsreise,

sonder auch um die ansässigen Squaredanceclubs zu besuchen. So besuchten uns letztes Jahr 52 Tänzer aus Australien für einen halben Tag, während ihrer Rundreise durch China, in Peking.



Joachim Rührenbeck, ein sehr bekannter Caller, war der erste Caller aus Deutschland, der nach Peking kam, um für uns zu callen. Während einer Geschäftsreise in Shanghai, China, verbrachte er das Wochenende vom 26. - 28. Mai 2016 bei uns. Die China International Square Dance Alliance (CISDA) organisierte drei Tanzsessions,

provided a callers training to the dancers who are interesting to learn calling. The caller training is a good start to the dancers in Beijing. All of attendants understood that the basic requirement for the people who want to be a caller should be a good teacher first for the square dance. There were about 120 people joined the one of the dance parties during Joachim's calling with M/P and about 70 people joined the dance party with A1/A2. All of presents were very exciting to join the dance parties.

Happy square dance and enjoy your life become every dancer's target of the daily life.

Strawberry Feng

einschließlich MS/PL, A1/A2 und es kamen Tänzer aus den verschiedensten Clubs der Stadt. Außerhalb den Tanzveranstaltungen bot Joachim interessierten Tänzern an, das Callen beizubringen. Das Caller Training war ein guter Start für die Tänzer in Peking. Alle Beteiligten verstanden, dass die Grundvoraussetzung ist, ein Caller zu werden, den Squaredance erst sicher zu beherrschen. Die MS/PL Veranstaltung unter Joachim's Leitung besucht ungefähr 120 Tänzer und 70 Tänzer waren es bei A1/A2. Alle nahmen die Herausforderung am Tanzen teilzunehmen dankend an.

Viel Spaß beim Squaredance, genießt das Leben und erreicht alle Ziele des täglichen Lebens.

Strawberry Feng

